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STYREMØTEPROTOKOLL  

Dato: 13. mai 2024 

Sted: Klubbhuset 

Til stede: Svein Stølen, Svein Jacobsen, Sverre Alvik, Frode Kamsvåg og daglig leder Emil 

Ahlbäck. 

Fravær: Camilla Stridsklev 

1. Nytt fra friidrett- og orienteringsgruppene samt klubbhusstyret 

● Friidrett: Oppstart utesesong nå, oppmøte ser bra ut. Har arrangert to større arrangementer 

siden sist. Tyrvingstafetten var vellykket, men litt få påmeldte lag. Tinestafetten gjennomført, 

til tross for nei fra kommunen. Ca. 80 lag og 500-600 8.klassinger deltok. Fremover kommer 

Tyrvinglekene ute og Fornebuløpet. Vi er i rute med planleggingen av begge deler. 

● Orientering: Sesongen i full gang og det har vært meget god deltagelse både på treninger og 

løp. 10-Mila som er vårens høydepunkt ble en suksess både sosialt og i form av tangering av 

klubbrekord på 1.laget til herrene. Ivar-O løpet blir arrangert fra Bærum idrettspark i slutten 

av august. 

● Klubbhusstyret: Frode Kamsvåg har startet som leder av klubbhus-styret og er i gang med å 

finne ut av hva den nye rollen innebærer. Han har allerede hentet inn forslag på maling fra 

interiør-ekspert og vurderer nå om det skal gjennomføres dugnad på å male klubbhuset. 

Prøver også å få tak i brukte kontormøbler fra Veritas. Strømkostnadene til klubbhuset er 

store, så det bør gjøres tiltak for å redusere strømforbruket. Hovedstyret ønsker at 

klubbhusstyret skal lage en 5-års plan for klubbhuset. 

Har nylig fått en ny fast leietaker, det er en ny kampsport som skal leie hver lørdag. Total årlig 

inntekt i underkant av kr. 30.000,-. 

Det er oppdaget en mulig lekkasje under klubbhuset. Hvem sine rør dette er og hvem som må 

ta denne kostnaden er foreløpig ukjent.  

2. Økonomisk status 

● Friidrett: Arrangementene Tyrvinglekene inne og Nordenkampen har gått som budsjett. 

Trenerkostnader ser ut til å bli ca. 10% lavere enn budsjett. NM inne ble dyrere enn 

budsjettert. Totalt ligger man an til å klare budsjett.  

● Orientering: På budsjett 

● Hovedstyret: Resultat dårligere enn budsjett så langt, men noen av kostnadene skal fordeles 

på gruppene. Avventer til neste møte med å evt. hente inn kapital fra gruppene.  

 

3. Annet 

Sandvika Byfest arrangeres siste helgen i august. Tyrving sin deltagelse bestemmes i 

gruppene.  


